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Distriktsordförande har ordet

Sommaren är i antågande och maj har varit en mycket solig 
månad. Vi kommer snart kunna summera vårt första halvår som del 
av de styrande i Region Skåne och i flertalet kommuner. Även om 
vi inte riktigt är där än, utan kommer få återkomma till detta under 
hösten så kan en del sägas redan nu. Känslan är att vi nu påverkar 
på ett helt annat sätt än innan valet i höstas. Det ställer också 
högre krav på oss. Därför kommer distriktsstyrelsen att arbeta 
mycket mer med kunskapsförmedling och politikförankring under 
de närmaste åren. Valrörelse är visserligen en av våra viktigaste 
uppgifter och vi förbereder givetvis för de kommande valen, där 
första valet är till EU, 9 juni 2024. Därefter kommer val till kyrkan 
2025 och allmänna valen 2026. I maj hade vi en föreläsning av 
Jessica Stegrud som bland annat berättade om vår riksdagspolitik 
kring energi. Detta kommer att följas 
av åtskilliga andra föreläsningar och 
andra områden, dock med ett uppehåll 
för sommaren, då tydligen fint väder 
lätt påverkar närvaron negativt. Vi har 
alltså inte för avsikt att sitta ner och 
vara nöjda med tidigare bedrifter, utan 
siktet är redan nu inställt på att öka 
vårt inflytande vid nästa val. I sommar 
kommer distriktet att finnas på Kiviks 
Marknad. Alla andra marknader hjälper 
vi så klart till efter förmåga, men det är 
respektive kommunförening som ser till 
att partiet är representerade. Distriktet 
kommer också finnas i Trelleborg den 6 
juni, där bland annat undertecknad ska 
tala. Hoppas vi ses där!

  

Mikael Eskilandersson
Distriktsordförande SD Skåne



Jessica Stegrud besökte 
Skåne och föreläste om 
energipolitiken
Söndagen den 21 maj besökte riksdagsledamoten Jessica Stegrud 
Skåne för att föreläsa om Sverigedemokraternas energipolitik och hur 
den kommer utvecklas under de kommande fyra åren. Föreläsningen 
var ett samarbete mellan SD Skåne och SD Malmö och gavs både på 
Föreningarnas hus i Kristianstad och på Kockum fritid i Malmö. På så sätt 
kunde våra medlemmar själv välja vilken plats och tid som passade en 
bäst att gå på. Det bjöds även på energigivande fika på platserna.

Jessica Stegrud föreläste om energipolitik.



Nu leds 
Sverigedemokraterna i 
riksdagen av en skåning! 
I förra månaden kunde Sverigedemokraterna tillsammans med 
regeringen berätta att Henrik Vinge tillträder som ordförande för 
Trygghetsberedningen. I samband med detta meddelades även 
att han med anledning av detta lämnar rollen som gruppledare för 
Sverigedemokraterna tills vidare.
Under eftermiddagens gruppmöte beslutades det att riksdagsledamoten 
och skåningen Linda Lindberg utnämns till ny gruppledare för 
Sverigedemokraterna i riksdagen. Linda är även partiets socialpolitiska 
talesperson samt ordförande för partiets kvinnoförbund SD-Kvinnor.
Kommentar från Linda Lindberg:
- Jag är naturligtvis mycket hedrad över det uppdrag jag nu har fått 
förtroendet att axla. Det ska bli väldigt kul att fortsätta arbetet med att 
vara en drivande part i partiets arbete i riksdagen och fortsätta förvalta 
det förtroende vi fått av väljarna på bästa sätt.
Skåne flyttar i och med detta beslutet fram sina positioner i riksdagen!
Som vice gruppledare tillträder Michael Rubbestad, som även är 
jämställdhetspolitisk talesperson för Sverigedemokraterna.

Sverigedemokraternas nya 
riksdagsgruppledare Linda Lindberg.



Sverigedemokraterna  
hedrar Tidö-avtalet
Under regionstyrelsens sammanträde den 23 maj valde den styrande 
Treklövern i Skåne att bifalla ett initiativärende från Socialdemokraterna. 
Ärendet handlade om att tillskriva regeringen om att anmälningsplikt 
inte bör införas i hälso- och sjukvården. Samtliga partier utom 
Sverigedemokraterna röstade för förslaget. Sverigedemokraterna röstade 
i regionstyrelsen emot S-förslaget. Kommentar från regionråd Marlen 
Ottesen:
– Vi var det enda partiet i regionen och bland de fyra Tidöpartierna som 
stod upp för Tidöavtalet. Det är en lagstiftning som ska ske på riksnivå 
och som vi sedan blir skyldiga att följa. Men vi har inget att ta fasta på 
ännu, om eventuella avsteg exempelvis för sjukvården, och vet bara att 
det ska utredas.

Forts på nästa sida.



Relaterade länkar:

Region Skånes partier vill inte ha angiveri i vården – enades mot SD
https://www.sydsvenskan.se/2023-05-23/region-skanes-partier-vill-
inte-ha-angiveri-i-varden--enades-mot-sd?fbclid=IwAR1cImR9AANbPFSc
UGtt2sxAtRAAizJly1HQ5oxFqXMKiydUzMY7IVDglGc

Region Skåne till regeringen: Vårdpersonal ska inte anmäla papperslösa
https://sverigesradio.se/artikel/region-skane-till-regeringen-
vardpersonal-ska-inte-anmala-papperslosa--2?fbclid=iwar2ts0bv_
ooeoeom2pzhxtl17d7ul0grgsbqun63kmn3sb43ihw5ufr2oai

Papperslösa flyktingar ska få söka vård utan att anges – SD oense
https://etidning.kristianstadsbladet.se/p/ekb/2023-05-25/a/
papperslosa-flyktingar-ska-fa-soka-vard-utan-att-anges-sd-
oense/653/1009093/40263247

Invigning av den nya 
Servicebyggnaden SUS Malmö
Fredagen den 12 maj var det äntligen invigning av den nya 
servicebyggnaden på Skånes universitetssjukhus i Malmö. Våra regionråd 
Paul Svensson och Marlen Ottesen var på plats. Byggprojekt har verkligen 
fått Regionfastigheter att gnugga geniknölarna ordentligt. Inte nog med 
att byggnaden skall innehålla matsal och ett antal kontor och mötesrum 
så skall den vara navet i sjukhusområdet. Servicebyggnaden står för all 
service som verksamheterna behöver för att bedriva en effektiv och 
säker vård. I byggnaden finns självgående truckar, så kallade AGV som 
förser hela sjukhusområdet med allt tänkbart material såsom tvätt, mat, 
sjukvårdsmaterial m.m. Det fungerar genom att kulvertarna mellan olika 
byggnader är sammanbyggda. 
I byggnaden ryms även laboratorieverksamhet som med oerhörd 
precision förser sjukvården med svar på olika prover. De analyserar 
cirka c:a 1200 prover dagligen, så det är en stor organisation som har 
automatiserats. Proverna kommer in via rörpost och skickas till de olika 
labbstationerna för analys genom en kod som finns på varje rör som 
hänvisar till rätt avdelning. 

Forts på nästa sida.
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Paul Svenssons kommenterar: ” Det är fantastiskt att se hur den moderna 
tekniken kan underlätta för en snabb och säker vård. När jag började som 
politiker i region Skåne var detta arbetssätt rena science fiction, men 
nu är det alltså verklighet. Det har varit en intressant och lång resa men 
resultatet är enastående.

Regionråden Paul Svensson och Marlen 
Ottesen på invigningen i Malmö.

Verksamhetsbesök 
Närsjukvårdsteam Landskrona
Torsdagen den 11 maj deltog några av våra representanter från 
primärvårdsnämnden i regionen på en presentation av det 
närsjukvårdsteam som startat i Landskrona under 2023. Ledamöterna 
Thomas Salomon och Sebastian Nilsson, samt ersättarna Kari Tydesten 
och Helena Lindblom Ohlson representerade Sverigedemokraterna 
Region Skåne.

Forts på nästa sida.



Närsjukvårdsteamen innebär en ny vårdform:  En mellanvårdsform som 
kompletterar och förstärker befintliga vårdgivare för att kunna erbjuda 
patienter vård i hemmet istället för på sjukhus. Modellen har framarbetats 
i bred samverkan mellan ASIH (avancerad sjukvård i hemmet), 
internmedicin, kommunen, offentliga och privata vårdcentraler, ambulans 
och upphandlad läkarbil. Teamet arbetar kl.8.00 - 17.00 måndag till 
fredag med läkarstöd 24/7. Team ska även startas upp i Ystad och 
Kristianstad till hösten 2023.
Under eftermiddagen erbjöds verksamhetsbesök på VC Svalöv eller VC 
Drottninghög i Helsingborg där Kari Tydesten (ersättare) besökte Svalöv 
och Sebastian Nilsson (ledamot) besökte Helsingborg.

Presentation av Närsjukvårdsteamen på 
Landskronateatern.

Träff gällande svenska 
gränskontroller vid Öresund
Gruppledaren Niclas Nilsson har under månaden också träffat 
Greater Copenhagens VD för diskussioner om danska och svenska 
gränskontroller vid Öresund samt förutsättningarna för framtida 
Öresundsförbindelser. Just nu pågår arbete i Regeringskansliet för 
att fastställa hur gränskontrollverksamheten ska bedrivas framöver. 
Tidöavtalet är tydligt i att de inre gränskontrollerna ska förstärkas för 
att motverka irreguljär migration. Måhända kan det minska behovet av 
fasta, fysiska kontroller vid bron. För Sverigedemokraterna i Skåne är det 
emellertid fortsatt viktigt att effektiva gränskontroller kan genomföras vid 
behov.



Kommungruppledarträff  
26 maj
Maj månad bjöd också på Kommungruppledarträff i Skånes Rådhus, i 
Kristianstad. Niclas Nilsson var värd för ett antal kommunföreträdare och 
riksdagsledamöter. Dagen bjöd bl.a. på strategiska framtidsdiskussioner, 
föredragning om havsbaserad vindkraft och en träff med partiets 
migrationspolitiske talesperson, riksdagsmannen Ludvig Aspling.

Kommungruppledarträff i Kristianstad den 26:e maj.



Bifallet initiativärende i 
Kollektivtrafiknämnden
På Kollektivtrafiknämndens möte den 17 mars fick Sverigedemokraterna 
igenom mandatperiodens första initiativärende, efter ett enhälligt beslut i 
nämnden. Initiativärendet handlade om att göra en utvärdering av Lunds 
spårväg, där vi krävde svar på frågorna:
      Hur mår Lunds spårväg idag?
      Har resandeutvecklingen blivit som tänkt?
      Har investeringsbudgeten hållit?
      Har kvaliteten på fordonen hållit utlovad/upphandlad kvalitet?
      Har underhållssituationen utvecklats enligt plan?
      Kan vi förvänta oss stabilitet kring spårvägen framledes, eller kan  
         vi förvänta fortsatta problem som drabbar resenärerna och/eller  
         region Skånes ekonomi?
      Har spårvägen betalat sig och varit värd satsningen, eller när kan vi  
         räkna med att så blir fallet?
Sverigedemokraterna motsatte sig att bygga en spårväg i Lund från 
början, främst p.g.a. den stora och kostsamma infrastruktursatsning som 
nyanläggning av en spårväg innebär. Lunds spårväg har nu varit i drift i 
några år och kan utvärderas. Vi ser ett stort värde i att korten läggs på 
bordet, så att vi får se hur skattemedel har använts, eller tyvärr förslösats, 
på den här satsningen.

Studiebesök på  
DRT Solutions i Lund
Den 28 april var Sverigedemokraternas grupp i Kollektivtrafiknämnden 
på studiebesök hos DRT Solutions i Lund. DRT Solutions arbetar enligt sin 
egen beskrivning med avancerade lösningar som har med alla aspekter 
av anropsstyrd trafik att göra, med människan i centrum.
Anropsstyrd trafik har funnits länge i Skåne, men kraven har ökat och 
det handlar inte längre enbart om att bara beställa en taxibil till ett 
visst klockslag. Skånetrafiken försöker utveckla sin kollektivtrafik ur ett 
”Hela Resan”-perspektiv, där anropsstyrd trafik skall kunna vara en del. 
Anropsstyrd kollektivtrafik är särskilt användningsbar i glesbebyggda 
delar av Skåne, där reguljär trafik är svår att upprätthålla på ett bra 
sätt p.g.a. det lägre resandeunderlaget. Skånetrafiken har genomfört 
pilotprojekt med anropsstyrd trafik och fler är på gång. 
Vårt besök hos DRT Solutions lärde oss mer om hur man kan utveckla 
anropsstyrd trafik framgångsrikt och vi fick bra tips om vad man bör 
tänka på för att anropsstyrd trafik skall kunna utvecklas framgångsrikt, på 
ett ekonomiskt försvarbart sätt och fungera som en integrerad del i den 
skånska kollektivtrafiken.



Aktuella länkar  
från regionen:
Svar på Socialdemokraternas debattartikel angående 
distriktssköterskemottagning i Arkelstorp: En levande landsbygd kräver ett 
helhetstänk
https://www.kristianstadsbladet.se/debatt/en-levande-landsbygd-kraver-ett-
helhetstank-30bb7a7c/

Bifall till Sverigedemokraternas initiativärende i Kollektivtrafiknämnden. 
Spårvagnsprojektet ska utvärderas
https://www.sydsvenskan.se/2023-05-04/klubbat-sparvagnsprojektet-ska-
utvarderas

SD vill vidta åtgärder för att undvika överfulla Öresundståg under sommaren
https://www.mynewsdesk.com/se/sverigedemokraterna-region-skaane/
pressreleases/sd-vill-vidta-aatgaerder-foer-att-undvika-oeverfulla-
oeresundstaag-under-sommaren-3251543?fbclid=IwAR2wCp9IkwWQBAybxh6n
gUcQIk8rMI1lZlg0qMx6p69cemtQIjX8Vjbo8pY

Niclas Nilsson, gruppledare och regionråd, skriver tillsammans med tio andra 
regionpolitiker om biogasens betydelse samt uppmanar regeringen att vidta 
åtgärder.
https://www.barometern.se/debatt/biogasen-behovs-for-en-
starkt-krisberedskap-e4b69808/?fbclid=IwAR1hKFZbmkS-LbFd-
HCBuTcZjVgExPPo7TKUSoUhKc-RLC4DucOfmze8zdA

”EU ska inte styra över svenska arbetstider”. 20 SD-politiker: Regeringen måste 
stoppa tvånget om 11 timmars dygnsvila
https://www.aftonbladet.se/debatt/a/eJyRW4/sd-politiker-eu-ska-inte-styra-
over-svenska-arbetstider?fbclid=IwAR3xGytBI9JDMsPpB28XNB49u_4SwzmERuF
nKJW0s0tp1q9eYHFBDirNWY4

Patrik Ohlsson, 1:e vice ordförande i Kollektivtrafiknämnden: ”Använd alla verktyg 
för att säkerställa en trygg kollektivtrafik.”
https://www.hd.se/2023-05-20/anvand-alla-verktyg-
for-att-sakerstalla-en-trygg-kollektivtrafik?fbclid=IwAR19_
PWDM7LtFnajYxBQFWF5XNWN06bT51nTmzYvmfn3bSoJUsogdI9ij-M
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Glöm inte att handla  
i SD Skåne Butiken!
På följande sidor finner ni en färskt uppdaterad lagerstatus från SD Skåne 
Butiken.

Vid köp i vår butik i Hässleholm kontakta Johan Wifralius på vardagar 
9-13  mail: johan.wifralius@sd.se eller mobil på 070-855 35 93.

SD-Elefanten uppmanar alla att handla i  
SD Skåne butiken.



SD Skåne Butiken 
 

 
 
 
SD Mössa  
Lager 699st  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SD Reflexarmband  
1291st 
 
 
 
 
 
 
 
 
SD Paraply 98kr st 
Lager 95st 
 
 
 
SD Paraply  
Lager 81st 

 
 
                                                           
SD Halsduk  
Lager 499st 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SD Armband  
Lager 1300st 
 
 

 
 
SD penna  
Lager 1600st 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SD Isskrapa                                 
Lager 1000st                                                
 
 
 

 
 
 
 
SD Tygarmband  
Lager 100st 
 
 

 
 
Jimmie Doftgran  
Lager 500st 
 
 



SD Skåne Butiken 

 
SD Nyckelband  
Lager 5400st 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
SD Kundvagsmynt 
Lager 2000st 
 
 
 
 

 
SD Kapsylöppnare 
35st 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SD Jacka Dam/Herr 
Lager 49st  
 
 
 
 
 

 
 
Softshell SD Jacka 
Blå/Vit Lager 62st 
 
 

 
SD Ryggsäck 
Lager 42st 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
SD Kaffekopp 
Lager 129 st 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
SD Kampanjknapp 
Lager 7800st 
 

 
SD Mailmanväska 
Lager 31st 
 
 
 
 



SD Skåne Butiken 
 
 

 
 
SD Pin metall 
Lager 152 st 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
SD Pappmugg 
Lager 6800st 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
SD Keps Blå/Vit 
Lager 200st 
 
 
 

 
 
 

 
SD Klistermärke 
Lager 2500st 
 
 
 
 
 

 
 
SD Handflagga 
Lager 550st 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
SD Läppcerat 
Lager 500st 
 
 
 

 

Pin Sverigeflagga 
Lager 395st 
 
 
 
 
 
 

 
SD Godis 
Lager 20kg 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
SD Njurbord 
Lager 5st 



Viktiga datum
Juni-Juli

6/6 Nationaldagsfirande på Trelleborgen i Trelleborg

17/6 Ordförandeträff i Landskrona

27/6 - 1/7 Almedalsveckan 2023. SDs delade dag den 1 juli.

Augusti  

1/8 Inför Landsdagarna ska nomineringar till förtroendepost vara valberednings 
ordförande skriftligen tillhanda.

1/8 Inför Landsdagarna ska motioner, förslag, framställningar samt nomineringar till 
val av riksorganisationens valberedning vara partisekretariatet skriftligen tillhanda

26/8 Sommartal, Sölvesborg

September  

23/9 Ordförandeträff

Oktober  

31/10 Distrikt och kommunföreningar ska överföra resterande avgift till den 
partigemensamma valfonden

November  

1/11 För kännedom: Medlemskap inbetalt den 1 november till och med 31 
december gäller även nästkommande kalenderår.

11/11 Ordförandeträff

23-26/11 Landsdagarna



Vill du komma i kontakt med distriktet? Mejla oss på skane@sd.se

Glöm inte att följa oss på Facebook       https://www.facebook.com/sdskane
På vår YouTube-kanal       

https://www.youtube.com/channel/UCASIjDFo6OI7ZafQgvLiqXA/featured
På vår hemsida       https://skane.sd.se/

Och på Mynewsdesk https://www.mynewsdesk.com/se/sdskane

Skåne

https://www.facebook.com/sdskane
https://www.youtube.com/channel/UCASIjDFo6OI7ZafQgvLiqXA/featured
https://skane.sd.se/
https://www.mynewsdesk.com/se/sdskane

